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Streppel is duidelijk in zijn visie, maar tegelijk 

ook realistisch. Voetbal moet op gras gespeeld 

worden. Dit echter op één voorwaarde: het moet 

wel om een kwalitatief goed veld gaan. En daar 

– dat ziet Streppel haarfijn – zit hem vaak het 

probleem.

Veel BVO’s zouden niet meer genoeg geld heb-

ben om een veld op dit niveau te onderhouden. 

Mijn vraag aan Streppel is daarom meteen: hoe 

kan het zijn dat het merendeel van de breedte-

sport nog steeds op natuurgras gespeeld wordt 

en dat daar wel geld is voor onderhoud, terwijl 

een BVO met een miljoenenbegroting dat niet 

voor elkaar krijgt?

Jurgen Streppel, Willem II: 
‘Voetbal moet op een gewoon veld’
‘De keuze voor kunstgras is geen keuze uit luxe. 
Hopelijk gaan we er niet in mee’

Jurgen Streppel is een gelukkig mens als ik hem ontmoet in het Willem II Stadion. Zijn kluppie heeft een comfortabele positie in het midden 

van de eredivisie, wat niet zo slecht is voor een net gepromoveerde club. Daarnaast is net die ochtend bekendgemaakt dat de club het con-

tact met trainer Streppel wil verlengen. De reden voor het interview is iets heel anders. Streppel spreekt tijdens het Nationaal Sportvelden 

Congres en zal daar zijn visie op kunst- en natuurgras uit de doeken doen. 
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Streppel stuift de gang op en haalt veiligheids-

coördinator Edo Peterse, die met de gemeente 

Tilburg ook verantwoordelijk is voor het Willem 

II-veld, even kort in het gesprek. Hij vraagt mij 

wat ik denk dat een stadionveld jaarlijks kost. Ik 

zeg dat niet te weten, maar weet wel te vertel-

len dat een normaal verenigingsveld tussen de 

vijf- en tienduizend euro per jaar kost. Peterse: 

‘De gemeente berekent ons ieder jaar ongeveer 

70.000 euro, maar ik denk dat de werkelijke kos-

ten hoger zijn.’ Streppel gaat verder: ‘Dat is het 

probleem. Voor veel clubs is een natuurgrasveld 

gewoonweg te duur en is de keus voor kunstgras 

ingegeven door pure armoede. Hopelijk gaan we 

er niet in mee.’

Kunstgras

Ook in Tilburg scheelde het niet veel of de club 

was overgegaan op kunstgras. Vorig jaar, toen de 

club promoveerde naar de eredivisie, is binnen de 

club uitgebreid gesproken over de optie om op 

kunstgras over te gaan. 

Volgens Streppel zijn er toen ook calculaties 

gemaakt waaruit bleek dat kunstgras weliswaar 

goedkoper was, maar dat het verschil acceptabel 

was. Onder andere op advies van Streppel is toen 

besloten om op natuurgras te blijven spelen.

Bij Willem II bleef dit verschil mede binnen de 

perken doordat de club over een trainingslocatie 

beschikt direct achter het stadion.

Realistisch 

Streppel blijft echter realistisch. Verhalen dat 

spelers niet voor een club willen spelen omdat er 

op kunstgras wordt gespeeld, neemt hij met een 

korrel zout. Hij heeft het in ieder geval zelf nooit 

bij de hand gehad met spelers die bij Willem II 

kwamen. Over de internationale aansluiting van 

het Nederlandse voetbal is Streppel weer minder 

genuanceerd. Voor de internationale uitstraling 

van het Nederlandse voetbal is kunstgras niet 

goed. Daarnaast wordt voetbal toch een ander 

spelletje op kunstgras. Een bal die op natuurgras 

mooi dood valt, schiet op kunstgras nog een heel 

stuk door. Het verhaal dat voetbal op kunstgras 

een soort zaalvoetbal wordt, is niet terecht en 

overdreven, maar het wordt wel degelijk een 

ander spel. 

 

Stuur of twitter dit artikel door! 
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